

女子排球隊簡介

隊伍名稱	女子排球隊
 <p>Samsung Triple Camera 使用 Galaxy A60 拍攝</p>	
指導教練	游能揚講師
簡介	<p>女子排球隊參加大專校院女子排球比賽，歷屆比賽成績皆有優異的表現。多次榮獲大專校院女子排球冠軍。本校女子排球隊成員以招收體育運動資優生及熱愛排球之學生為主。</p> <p>練習地點:台北校區室內運動場</p> <p>練習時間:星期一 18:30~21:30、星期五 13:00~17~00、星期六 09:00~13:00、星期日 09:00~13:00</p>
歷年成績	<p>2019 學年度大專校院排球運動聯賽女子公開二級第 6 名.</p> <p>2019 年第九屆全國北港媽祖盃排球錦標賽大專女生組第 3 名.</p> <p>2018 學年度大專校院排球運動聯賽女子公開二級第 8 名.</p>

	2017 學年度大專校院排球運動聯賽女子公開二級第 5 名.
	2016 年第六屆全國北港媽祖盃排球錦標賽大專女生組第 5 名.
	2016 學年度大專校院排球運動聯賽女子公開二級第 6 名.
	2014 學年度大專校院排球運動聯賽女子公開二級第 6 名.
	2013 年第 40 屆永信盃全國排球錦標賽大專女生組冠軍.
	2012 學年度第 39 屆永信盃全國排球錦標賽大專女生組第 5 名.
	2012 學年度大專校院排球運動聯賽女子公開二級第 3 名.
	2011 學年度大專校院排球運動聯賽女子公開二級第 5 名.
	2011 學年度第 38 屆永信盃全國排球錦標賽大專女生組第 2 名.
	2010 學年度第 1 屆校際盃北區大專校院女子排球邀請賽第 2 名.
	2010 學年度第 37 屆永信杯全國排球錦標賽大專女組第 4 名。
	2009 學年大專校院排球運動聯賽女子組公開三級第 3 名.
	2008 年台北市第 33 屆中正盃排球錦標賽社會女子組第 2 名.
	2007 學年大專校院排球運動聯賽女子組挑戰 B 級第 3 名.
	2007 年台北市第 32 屆中正盃排球錦標賽社會女子組第 2 名.
	1998 學年度大專校院排球運動賽大學院校組第三級第 1 名.
	1996 學年度大專校院排球運動賽女子組第四級第 1 名.
	1995 學年度大專校院排球運動賽大學院校組第二級第 1 名.
	1991 學年度大專校院排球錦標賽大女乙組第 1 名.
	1986 學年度大專校院排球錦標賽大女乙組第 2 名.
	1985 學年度大專校院排球錦標賽大女乙組第 5 名.
	1983 學年度大專校院排球錦標賽大女乙組第 1 名.

Women's volleyball team

Team name	Women's volleyball team
------------------	-------------------------



coach	You neng-yang
--------------	----------------------

Introduction	<p>The women's volleyball team participated in the women's volleyball competition in colleges and universities, and the performances of previous competitions all had excellent performance. He has won many women's volleyball championships in colleges and universities. The women's volleyball team members of the school are mainly students recruiting sports gifted students and volleyball enthusiasts.</p> <p>Practice Location: Indoor Stadium, Taipei Campus</p> <p>Practice time: Monday 18:30~21:30, Friday 13:00~17~00, Saturday 09:00~13:00, Sunday 09:00~13:00</p>
---------------------	--

Historical achievements	<p>Women's Volleyball Sports League Women's Open Class 8th in the 2018 academic year.</p> <p>In the 2017th academic year, the college volleyball sports league women's open second</p>
--------------------------------	--

	place.
	In the 2016th year of the 6th National Beigang Mazu Cup Volleyball Championship, the fifth group of college girls.
	In the 2016th academic year, the college volleyball sports league women's open second place.
	In the 2014 academic year, the college volleyball sports league women's open second place.
	The winner of the 40th Yongxin Cup National Volleyball Championship for girls in the 2013nd academic year.
	In the 2012st academic year, the 39th Yongxin Cup National Volleyball Championship junior college girls group fifth.
	In the 2012st academic year, the college volleyball sports league women's open second place.
	In the 2011th academic year, the college volleyball sports league women's open second place.
	The 2nd place of the 38th Yongxin Cup National Volleyball Championship for girls in the 2011th academic year.
	The 1st in the 1st Intercollegiate Cup North District College College Women's Volleyball Invitational Tournament.
	Ranked 4th in the 37th Yongxin Cup National Volleyball Championships in the 99th academic year.
	In the 2007th school year, the college volleyball sports league women's team opened the third place.
	In the 17th Taipei City, the 33rd Zhongzheng Cup Volleyball Championships, the second place in the social women's group.
	The 2007-year college volleyball league women's team challenged the third place in the B class.
	In the 2007th Taipei City, the 32nd Zhongzheng Cup Volleyball Championship, the second place in the social women's team.
	In the 1998th academic year, the college volleyball sports competition was ranked first in the third level of the university group.
	In the 1996th academic year, the first group of the women's team in the college volleyball competition was ranked first.

	In the 1995th academic year, the college volleyball sports competition was ranked first in the second-level university group.
	In the 1991th academic year, the college volleyball championship is the first female group B.
	Ranked 2nd in the 75th academic college volleyball championship.
	In the 1985th academic year, the college volleyball championship is the fifth largest female group B.
	In the 1983th academic year, the college volleyball championship is the first female group B.